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Protokół Nr XII 
 

z XII sesji Rady Miejskiej w Brusach, która odbyła się 28 czerwca 2016 roku  

w godz. 10.00 – 13.00 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu sesji.  

Ponadto w sesji wzięli udział:  

1. Burmistrz Brus - Witold Ossowski  

2. Zastępca Burmistrza Brus – Krzysztof Gierszewski 

3. Skarbnik Gminy - Ewa Trzebiatowska – Gryglewska  

4. Dyrektor Wydziału Organizacyjno – Prawnego – Eliza Szczesna 

5. Dyrektor Wydziału Gospodarki Przestrzennej – Magdalena Zakrzewska – Posieczek 

6. Z-ca Dyrektora Wydziału Gospodarki Przestrzennej – Zbigniew Lemańczyk 

7. Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Krystyna Cysewska 

8. Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki w Brusach – Anna Orlikowska 

9.  Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej w Brusach – Paweł Wolter 

10. Radca prawny Anna Łuczak 

11. Sołtysi i przewodniczący osiedla 

12. media 

  

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.  

2. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Miejskiej.  

3. Przedstawienie porządku obrad.  

4. Informacja Burmistrza Brus o podejmowanych działaniach. 

5. Informacja z działalności komisji stałych Rady Miejskiej.  

6. Zgłaszanie interpelacji, wolnych wniosków i zapytań. 

7. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2015 rok:  

a) opinia Komisji Rewizyjnej,  

b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku,  

c) dyskusja, 

d) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Brusy za 2015 r.,  
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e) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Brus z tytułu 

wykonania budżetu Gminy Brusy za 2015 rok. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach:  

8.1 zatwierdzenia sprawozdania finansowego Centrum Kultury i Biblioteki im. Jana 

Karnowskiego w Brusach za 2015 r.  

8.2 zmian w budżecie Gminy Brusy na 2016 rok  

8.3 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brusy na lata 2016 – 2022  

8.4 przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Brusy  

8.5 szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów  

8.6 określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowania 

odpadami komunalnymi  

8.7 ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi 

8.8 przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenu położonego w Brusach 

8.9 zaopiniowania projektu planu ochrony dla rezerwatu przyrody „Dolina Kulawy”  

8.10  uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Pomorskiego w sprawie 

obszarów chronionego krajobrazu w województwie pomorskim  

8.11 uzgodnienia projektu uchwały o zmianie uchwały Sejmiku Województwa 

Pomorskiego w sprawie Zaborskiego Parku Krajobrazowego  

8.12 zatwierdzenia porozumienia w sprawie wspólnego przeprowadzenia postępowania  

i udzielenia zamówienia na zakup energii elektrycznej  

8.13 przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Brusy  

8.14 zatwierdzenia Porozumienia – Umowy Partnerskiej z 12 kwietnia 2016 r. zawartej  

pomiędzy Powiatem Chojnickim a Gminą Brusy w sprawie współpracy przy 

wspólnej realizacji projektu pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2617G  

w miejscowości Lubnia”                     

8.15 zatwierdzenia porozumienia – Umowy Partnerskiej z 13 kwietnia 2016 r. zawartej 

pomiędzy Gminą Brusy a Powiatem Chojnickim w sprawie współpracy przy 

wspólnej realizacji projektu pn. „Przebudowa drogi gminnej nr 206025G  

w miejscowości Kosobudy i Kosobudy-Wybudowanie”  
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8.16 udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu Chojnickiego na realizację 
przedsięwzięcia pn.: „Wykonanie nawierzchni bitumicznej w ciągu drogi powiatowej 

nr 2606G (DW236) Wielkie Chełmy – Asmus - Laska”   

8.17 wyrażenia woli przystąpienia Gminy Brusy do wspólnej realizacji projektu pn.: 

„Pomorskie Szlaki Kajakowe – Szlakiem Zbrzycy i Brdy” planowanego do realizacji 

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Pomorskiego na lata 

2014 – 2020  

9. Sprawy organizacyjne. 

10. Zamknięcie obrad.   

 

Ad. 1.  

Przewodnicząca Rady dokonała otwarcia XII sesji Rady Miejskiej i powitał wszystkich 

obecnych. Poinformował, że w sesji uczestniczy 13 radnych i stwierdziła, że sesja jest 

prawomocna do podejmowania uchwał (obecnie skład Rady Miejskiej w Brusach liczy 14 

radnych, na sesji był nieobecny radny Olgierd Chylewski) 

 

Ad. 2.  

Radni jednogłośnie przyjęli protokół z XI sesji Rady Miejskiej w Brusach 

 

Ad.3 

Przewodnicząca Rady przedstawiła proponowany porządek obrad. 

Radni nie wnieśli uwag do proponowanego porządku obrad. 

 

Ad.4 

Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu sesji. 

 

Ad.5 

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji stałych o informacje z ich 

działalności.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Pan Zbigniew Łącki przekazał zebranym, iż 
komisja w okresie międzysesyjnym spotkała się dwukrotnie podczas pierwszego posiedzenia 

w dniu 17 maja komisja analizowała sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Brusy w 2015 
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roku, komisja – komisja wysoko oceniła wykonanie budżetu, na drugim posiedzeniu w dniu 

27 czerwca komisja na wspólnym posiedzeniu opiniowała projekty uchwał na tę sesje.  

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rodziny Pan Michał Kin 

przekazał, że Komisja Zdrowia w okresie międzysesyjnym odbyła jedno posiedzenie – 

wspólne z pozostałymi komisjami, podczas której opiniowano materiały na sesję. 
W zastępstwie Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Bezpieczeństwa 

Publicznego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan Marek Zblewski poinformował, że 

komisja w okresie między sesyjnym odbyła dwa posiedzenia oraz przedstawił omawiane 

tematy.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Pan Andrzej Wiecki - Komisja w okresie 

międzysesyjnym spotkała się dwa razy. Przewodniczący przedstawił omawiane sprawy 

podczas posiedzeń. Pierwsze spotkanie w dniu 16 czerwca poświęcone był funkcjonowaniu 

przedszkola w Brusach, podczas drugiego posiedzenia w dniu 27 czerwca komisja 

analizowała materiały przygotowane na dzisiejszą sesję. 
 

Ad.6 

Zgłaszanie interpelacji, wolnych wniosków i zapytań: 

Radny Arkadiusz Adamczyk – interpelacje stanowią załącznik nr 3 do protokołu sesji. 

 

Radny Marek Daniłko: 

• Podjąć działania w sprawie naprawy ścieżki rowerowej w Męcikale Struga, 

dotychczas nic nie zrobiono w tej sprawie, mimo że była poświęcona temu Komisji 

Rozwoju i zgłoszono wnioski o naprawę tego odcinka; 

• wyłapać chore i parchate koty wałęsające się na ul. Pomorskiej w Męcikale; 

• wyciąć krzewy na ul. Mylofskiej w Męcikale; 

• wyciąć brzozy rosnące przy drodze woj. nr 235 na odcinku Wielkie Chełmy – 

Drzewicz. 

Radny Leszek Skwierawski: 

• po wyborach mówił Burmistrz o budowie drogi z Zalesia do Lubni – czy coś się dzieje 

w tej sprawie; 

Radny Zbigniew Łacki: 

• oznakować trasę rowerową „szlakiem Anny Łajming”. 
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Radny Andrzej Wiecki: 

• rozwiązać kwestię wykupu prywatnych gruntów, przez które przebiegają chodniki na 

ul. Kościelnej w Brusach – dał propozycję wyłączenia z opodatkowania. 

 

Sołtys Sołectwa Lubnia – Anna Pestka: 

• poprosiła, aby zgłaszać sołtysom wszelkie prace prowadzone na terenie sołectwa, 

ponieważ nie wiedziała, że była zasiana trawa na boisku a młodzież grała tam zaraz w 

piłkę. 
Radny Marek Daniłko poparł wniosek pani Sołtys. 

 

Burmistrz Brus odpowiedział na niektóre interpelacje: 

Wnioski radnego Arkadiusza Adamczyka zostały przekazane do powiatu. W sprawie barier 

energochłonnych jest wiele miejsc gdzie trzeba by montować je jednak należy to dobrze 

sprawdzić czy wniosek taki jest zasadny, ponieważ są to duże koszty. W sprawie chodnika w 

stronę Przymuszewa powiedział, iż wie, że powiat przygotowuje się do tego tematu. Członek 

Zarządu pan Tomasz Orzłowski lobbuje ten temat. W sprawie naprawienia chodnika przy 

moście powiedział, iż są zapewnienia przez powiat, że zostanie to naprawione. 

W sprawie ścieżki rowerowej – mamy prace, które muszą być wykonane w ramach gwarancji, 

będziemy zlecać ekspertyzy tej nawierzchni. Sprawa Spierwi jest to temat nowy – dodatkowy, 

ze strony Lasów Państwowych nie otrzymaliśmy zgody na trwałe utwardzenie drogi, to 

leśnicy zakazali nam prawidłowo wykonać tą nawierzchnię, to leśnicy powinni zgłaszać takie 

uwagi. Wniosek został wysłany do Nadleśnictwa Czersk, Nadleśniczy wysłał go do Dyrekcji 

Lasów Państwowych nie ma jeszcze odpowiedzi, takich miejsc jak w Spierwi jest więcej, jest 

zróżnicowany teren dochodzi do wypłukiwania przez wody opadowe, przynajmniej w tych 

miejscach powinna być zmieniona nawierzchnia. Wniosek ten jest traktowany bardzo 

poważnie.  

Droga Zalesie – Lubnia próbowaliśmy wnioskować o dofinansowanie z PROW na tę 
inwestycję, ale otrzymaliśmy za mało punktów. Powinniśmy zarezerwować środki na 

projektowanie tej drogi. Jest to istotne, kiedy projektujemy ścieżkę byłoby istotne gdyby 

droga ta była przystosowana do rowerów. Jest to istotne dla mieszkańców Zalesia, których 

dzieci w tym roku będą chodzić do szkoły w Lubni. 

Oznakowanie szklaku rowerowego Anny Łajming – wniosek ten jest zasadny jest traktowany, 

jako wniosek do budżetu.  
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Radny Marek Daniłko zabrał głos w sprawie ścieżki rowerowej w Spierwi – samorządy 

prowadziły negocjacje z lasami państwowymi, był tam wypadek śmiertelny czy jeszcze ktoś 
ma zginąć, można by to wykonać we własnym zakresie. Burmistrz Brus odpowiedział, iż jest 

okres gwarancji firma, która to wykonywała ma obowiązek naprawić to. Wniosek nie jest taki 

łatwy do zrealizowania, mamy określony zakres zadania i nie możemy tego zmienić, to nie 

jest tak jak z inwestycją prywatną.  
W sprawie wniosku pani sołtys z Lubni Burmistrz odpowiedział, iż wykonawcy mają 
obowiązek informowania sołtysów o pracach, które wykonują w sołectwie. 

 

Ad.7 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Skarbnikowi Gminy pani Ewie Trzebiatowskiej – 

Gryglewskiej, która przedstawiła w formie prezentacji multimedialnej sprawozdanie z 

wykonania budżetu gminy za 2015 rok (wydruk z przedstawionej prezentacji stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu sesji). 

Radni nie zadali pytań do przedstawionej przez Skarbnika Gminy prezentacji. 

Następnie Burmistrz Brus przedstawił prezentację z realizacji zadań bieżących  

i inwestycyjnych w 2015 roku (wydruk przedstawionej prezentacji stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu sesji).  

Burmistrz wypowiedział się w sprawie zrealizowanych inwestycji. 

 

Ad.7 a. 

Przewodnicząca Rady Beata Zblewska poprosiła Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

radnego Andrzeja Kuleszę o odczytanie wniosku w sprawie udzielenia Burmistrzowi Brus 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy w 2015 roku. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał wniosek komisji wraz z opinią na temat 

wykonania budżetu gminy w 2015 roku (opinia i wniosek stanowią załącznik nr 6 do 

protokołu sesji). 

 

Ad. 7 b.  
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Przewodnicząca Rady przedstawiła uchwałę składu orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Gdańsku w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Brusach o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Brus z tytułu wykonania budżetu za 

2015r. (uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu sesji).  

 

Ad. 7 c.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję: 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów pan Zbigniew Łacki – nawiązując do tego, co 

powiedziałem w sprawozdaniu z działalności komisji wydatki majątkowe w kwocie 9 mln zł 

to mniej niż w ubiegłych latach, ale i tak jak powiedział burmistrz sporo. Dobrze, że udało się 
uzyskać nadwyżkę finansową w wysokości 4 mln 700 tyś zł. skutkiem tego jest zmniejszenie 

zadłużenia. Wydatki bieżące tendencję mają wzrostową, ale w ostatnim okresie wzrost ten 

uległ zahamowaniu, zresztą Skarbnik zawsze akcentuje, aby inwestować tak, aby wydatki 

bieżące nie wzrastały. Na następny rok zaplanowana jest nadwyżka i to pozwoli nam na 

dalsze zmniejszanie deficytu. W nawiązaniu do opinii Komisji Rewizyjnej należy wspomnieć, 
iż korzystne jest to, że udało się opłaty śmieciowe utrzymać na tym samym poziomie, 

zmniejszyć nawet dla gospodarstw jednoosobowych.  

Reasumując Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów pogratulował Burmistrzowi 

wykonania budżetu za 2016 rok.  

Pozostali radni nie zabrali głosu w tym punkcie. 

 

Ad. 7 d 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Brusy za 2015 r., następnie 

przeprowadziła głosowanie, w którym Rada podjęła  

 uchwałę Nr XII/106/16 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Brusy za 2015 r.,  
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10 za, 3 wstrzymujące - 13 radnych brało udział w głosowaniu (uchwała stanowi załącznik  

nr 8 do protokołu sesji).  

Ad. 7 e 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Brus z tytułu wykonania budżetu Gminy Brusy za 2015 rok, następnie 

przeprowadziła głosowanie, w którym Rada podjęła  

 

 uchwałę Nr XII/107/16 

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Brus z tytułu wykonania budżetu 

Gminy Brusy za 2015 rok, 

 10 za, 3 wstrzymujące - 13 radnych brało udział w głosowaniu (uchwała stanowi załącznik  

nr 9 do protokołu sesji).  

 

Ad. 8.1 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Centrum Kultury i Biblioteki im. Jana Karnowskiego w Brusach za 2015 r. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 
Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodnicząca przeprowadził głosowanie, w którym Rada podjęła 

 uchwałę Nr XII/108/16 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Centrum Kultury i Biblioteki im. 

Jana Karnowskiego w Brusach za 2015 r. 

jednogłośnie 13 za,– 13 radnych brało udział w głosowaniu, uchwała stanowi załącznik nr 10 

do protokołu sesji. 

 

Ad. 8.2 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 

Brusy na 2016 rok. Poinformowała o zgłoszonej autopoprawce do tego projektu uchwały 

(autopoprawka stanowi załącznik nr 11 do protokołu sesji). Przewodnicząca Rady otworzyła 

dyskusję. 
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Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodnicząca przeprowadził głosowanie, w którym Rada podjęła 

 uchwałę Nr XII/109/16 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Brusy na 2013 rok  

jednogłośnie 13 za,– 13 radnych brało udział w głosowaniu. Uchwała stanowi załącznik nr 12 

do protokołu sesji. 

 

Ad. 8.3 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Brusy na lata 2016 – 2022. Poinformowała o zgłoszonej autopoprawce do 

tego projektu uchwały (autopoprawka stanowi załącznik nr 13 do protokołu sesji). Następnie 

otworzyła dyskusję.  
Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodnicząca przeprowadził głosowanie, w którym Rada podjęła 

 uchwałę Nr XII/110/16 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brusy na lata 2016 – 2022. 

jednogłośnie 13 za,– 13 radnych brało udział w głosowaniu. Uchwała stanowi załącznik nr 14 

do protokołu sesji. 

 

Ad. 8.4 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Brusy. Poinformowała o zgłoszonej 

autopoprawce do tego projektu uchwały (autopoprawka stanowi załącznik nr 15 do protokołu 

sesji). Następnie otworzyła dyskusję.  
Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodnicząca przeprowadził głosowanie, w którym Rada podjęła 

 uchwałę Nr XII/111/16 

w sprawie przyj ęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Brusy  

9 za, 3 przeciw, 1 wstrzymujący – 13 radnych brało udział w głosowaniu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu sesji. 

 

Ad. 8.5 
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Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i 

zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. Następnie otworzyła dyskusję.  
Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodnicząca przeprowadził głosowanie, w którym Rada podjęła 

 uchwałę Nr XII/112/16 

w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów 

jednogłośnie 13 za – 13 radnych brało udział w głosowaniu. Uchwała stanowi załącznik nr 17 

do protokołu sesji. 

 

Ad. 8.6 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia terminu, 

częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowania odpadami komunalnymi 

Następnie otworzyła dyskusję.  
Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodnicząca przeprowadził głosowanie, w którym Rada podjęła 

 uchwałę Nr XII/113/16 

w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowania odpadami komunalnymi  

jednogłośnie 13 za – 13 radnych brało udział w głosowaniu. Uchwała stanowi załącznik nr 18 

do protokołu sesji. 

 

Ad. 8.7 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o 

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Następnie otworzyła dyskusję.  
Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodnicząca przeprowadził głosowanie, w którym Rada podjęła 

 uchwałę Nr XII/114/16 

w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi 

jednogłośnie 13 za – 13 radnych brało udział w głosowaniu. Uchwała stanowi załącznik nr 19 

do protokołu sesji. 
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Ad. 8.8 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w Brusach 

Następnie otworzyła dyskusję.  
Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodnicząca przeprowadził głosowanie, w którym Rada podjęła 

 uchwałę Nr XII/115/16 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego w Brusach 

jednogłośnie 13 za – 13 radnych brało udział w głosowaniu. Uchwała stanowi załącznik nr 20 

do protokołu sesji. 

 

Ad. 8.9 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektu planu 

ochrony dla rezerwatu przyrody „Dolina Kulawy”. Następnie otworzyła dyskusję.  
Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodnicząca przeprowadził głosowanie, w którym Rada podjęła 

 uchwałę Nr XII/116/16 

w sprawie zaopiniowania projektu planu ochrony dla rezerwatu przyrody „Dolina 

Kulawy”   

9 za, 4 wstrzymujące – 13 radnych brało udział w głosowaniu. Uchwała stanowi załącznik nr 

21 do protokołu sesji. 

 

Ad. 8.10 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie uzgodnienia projektu uchwały 

Sejmiku Województwa Pomorskiego w sprawie obszarów chronionego krajobrazu w 

województwie pomorskim. 

Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodnicząca przeprowadził głosowanie, w którym Rada podjęła 

 uchwałę Nr XII/117/16 

w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Pomorskiego w 

sprawie obszarów chronionego krajobrazu w województwie pomorskim 

jednogłośnie 13 za – 13 radnych brało udział w głosowaniu. Uchwała stanowi załącznik nr 22 

do protokołu sesji. 
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Ad. 8.11 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie uzgodnienia projektu uchwały 

o zmianie uchwały Sejmiku Województwa Pomorskiego w sprawie Zaborskiego Parku 

Krajobrazowego Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodnicząca przeprowadził głosowanie, w którym Rada podjęła 

 uchwałę Nr XII/118/16 

w sprawie uzgodnienia projektu uchwały o zmianie uchwały Sejmiku Województwa 

Pomorskiego w sprawie Zaborskiego Parku Krajobrazowego 

jednogłośnie 13 za – 13 radnych brało udział w głosowaniu. Uchwała stanowi załącznik nr 23 

do protokołu sesji. 

 

Ad. 8.12 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia porozumienia w 

sprawie wspólnego przeprowadzenia postępowania i udzielenia zamówienia na zakup energii 

elektrycznej. Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodnicząca przeprowadził głosowanie, w którym Rada podjęła 

 uchwałę Nr XII/119/16 

w sprawie zatwierdzenia porozumienia w sprawie wspólnego przeprowadzenia 

postępowania i udzielenia zamówienia na zakup energii elektrycznej 

jednogłośnie 13 za – 13 radnych brało udział w głosowaniu. Uchwała stanowi załącznik nr 24 

do protokołu sesji. 

 

Ad. 8.13 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy 

Brusy. Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodnicząca przeprowadził głosowanie, w którym Rada podjęła 

 uchwałę Nr XII/120/16 

w sprawie przyj ęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Brusy 

8 za, 5 przeciw – 13 radnych brało udział w głosowaniu. Uchwała stanowi załącznik nr 24 do 

protokołu sesji. 

 

Ad. 8.14 
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Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Porozumienia – 

Umowy Partnerskiej z 12 kwietnia 2016 r. zawartej pomiędzy Powiatem Chojnickim a Gminą Brusy 

w sprawie współpracy przy wspólnej realizacji projektu pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2617G  

w miejscowości Lubnia”. 

 Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodnicząca przeprowadził głosowanie, w którym Rada podjęła 

 uchwałę Nr XII/121/16 

w sprawie zatwierdzenia Porozumienia – Umowy Partnerskiej z 12 kwietnia 2016 r. 

zawartej  pomiędzy Powiatem Chojnickim a Gminą Brusy w sprawie współpracy przy 

wspólnej realizacji projektu pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2617G w 

miejscowości Lubnia” 

jednogłośnie – 13 radnych brało udział w głosowaniu. Uchwała stanowi załącznik nr 25 do 

protokołu sesji. 

 

Ad. 8.15 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia porozumienia – 

Umowy Partnerskiej z 13 kwietnia 2016 r. zawartej pomiędzy Gminą Brusy a Powiatem 

Chojnickim w sprawie współpracy przy wspólnej realizacji projektu pn. „Przebudowa drogi 

gminnej nr 206025G w miejscowości Kosobudy i Kosobudy-Wybudowanie”. 

Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodnicząca przeprowadził głosowanie, w którym Rada podjęła 

 uchwałę Nr XII/122/16 

w sprawie zatwierdzenia porozumienia – Umowy Partnerskiej z 13 kwietnia 2016 r. 

zawartej pomiędzy Gminą Brusy a Powiatem Chojnickim w sprawie współpracy przy 

wspólnej realizacji projektu pn. „Przebudowa drogi gminnej nr 206025G w 

miejscowości Kosobudy i Kosobudy-Wybudowanie” 

4 wstrzymujące 9 za – 13 radnych brało udział w głosowaniu. Uchwała stanowi załącznik nr 

26 do protokołu sesji. 

 

Ad. 8.16 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

na rzecz Powiatu Chojnickiego na realizację przedsięwzięcia pn.: „Wykonanie nawierzchni 

bitumicznej w ciągu drogi powiatowej nr 2606G (DW236) Wielkie Chełmy – Asmus - Laska”   

Radni nie podjęli dyskusji. 
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Przewodnicząca przeprowadził głosowanie, w którym Rada podjęła 

 uchwałę Nr XII/123/16 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu Chojnickiego na realizację 
przedsięwzięcia pn.: „Wykonanie nawierzchni bitumicznej w ciągu drogi powiatowej nr 

2606G (DW236) Wielkie Chełmy – Asmus - Laska”   

jednogłośnie – 13 radnych brało udział w głosowaniu. Uchwała stanowi załącznik nr 27 do 

protokołu sesji. 

 

Ad. 8.17 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia 

Gminy Brusy do wspólnej realizacji projektu pn.: „Pomorskie Szlaki Kajakowe – Szlakiem 

Zbrzycy i Brdy” planowanego do realizacji w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Pomorskiego na lata 2014 – 2020. 

Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodnicząca przeprowadził głosowanie, w którym Rada podjęła 

 uchwałę Nr XII/124/16 

w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy Brusy do wspólnej realizacji projektu 

pn.: „Pomorskie Szlaki Kajakowe – Szlakiem Zbrzycy i Brdy” planowanego do 

realizacji w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Pomorskiego 

na lata 2014 – 2020 

jednogłośnie – 13 radnych brało udział w głosowaniu. Uchwała stanowi załącznik nr 28 do 

protokołu sesji. 

 

Ad.9 

Radni nie zabrali głosu w tym punkcie. 

 

Ad. 10 

Przewodnicząca Rady zamknęła obrady XII sesji Rady Miejskiej w Brusach.  

 

Protokół sporządziła  

Joanna Kobus 

 


